
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal Dísztermében (4060 Balmazújváros,
Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2021. július 22-
én 08.30 órakor kezdődő nyílt ülésén.

Jelen vannak: Demeter Pál alpolgármester
Dobi Sándorné, Ferenczi Mária, Gacsályi Ibolya, Nádasdi László, Nagy Tamás, Tóth Attila
képviselők. 

Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  részéről: dr.  Volosinovszki  Vanda
aljegyző, Dr. Csomós Andrea osztályvezető.

Demeter Pál alpolgármester
Tisztelettel köszöntök mindenkit Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2021.  július  22-i  rendkívüli  nyílt  ülésén.  Megállapítom,  hogy  a  Képviselő-testület
határozatképes. Sürgősséggel az asztalunkra került még egy napirendi pont, mely tulajdonosi
hozzájárulás  megadása  tárgyában  készült.  Ezzel  a  kiegészítéssel  a  napirendet  szavazásra
bocsájtom. 

7 jelenlévő képviselő közül 7 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület elfogadta az alábbi napirendet:

I. Nyilvános ülés:  
1. Előterjesztés  a Balmazújvárosi  VESZ Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.

ügyvezetőjének  egészségügyi  szolgálati  jogviszonyban  történő  foglalkoztatása
tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

2. Előterjesztés tulajdonosi hozzájárulás megadása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

3. Előterjesztés tulajdonosi hozzájárulás megadása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

1. napirend: Előterjesztés a Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat
Nonprofit  Kft.  ügyvezetőjének egészségügyi szolgálati  jogviszonyban történő
foglalkoztatása tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Demeter Pál alpolgármester
Tájékoztatom  a  Képviselő-testületet,  hogy  a  határozati  javaslat  4.  pontja  törlésre  kerül.
Megadom a szót aljegyző asszonynak. 
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Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Röviden  összefoglalom  az  előterjesztést.  Jelen  pillanatban  a  járóbeteg  szakellátással
kapcsolatos feladatokat a VESZ Kft. látja el Balmazújvárosban. A társaság ügyvezetője Dr.
Nagy Zsolt, aki az ügyvezetői feladatokat megbízási jogviszonyban látja el, illetve ezen felül
ortopédiai szakrendelést biztosít a településen. Mindenki előtt ismert, hogy tavasszal lépett
hatályba  az  a  törvény,  amely  az  egészségügyi  szolgálati  jogviszony  létrehozásáról
rendelkezik, illetve ehhez kapcsolódik egy végrehajtási rendelet, ami egy korábbi, 256/2013.
(VII. 5.) Korm. rendelet módosítása. Ezek a jogszabályok kötelezővé tették, hogy a korábbi
közalkalmazotti  jogviszonyban,  illetve  munkaviszonyban  foglalkoztatott  egészségügyi
dolgozók átkerüljenek az egészségügyi szolgálati jogviszonyba. Az említett Korm. rendelet 2.
számú  melléklete  felsorolja  tételesen  azokat  az  egészségügyi  szolgáltatókat,  amelyek
jogosultak belépni ebbe a rendszerbe, illetve amelyek igénybe vehetik ezt a bértámogatást,
amelyet a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő biztosít. Balmazújváros a Korm. rendelet
első  módosításakor  ebből  a  2.  számú mellékletből  kimaradt,  így  fel  sem merült  annak  a
lehetősége, hogy a VESZ Kft. működését bármilyen formában átalakítsuk. Most viszont július
15-én megjelent  egy Korm. rendelet  módosítás,  amely  alapján bekerült  a VESZ Kft.  a  2.
számú mellékletbe, ügyvezető úr pedig már a tavasz folyamán jelezte, hogy mind ő, mind
pedig egyes kollégái, -  akik a VESZ Kft.-ben jelenleg szakellátást biztosítanak vállalkozási
jogviszony keretében - szeretnének egészségügyi szolgálati jogviszonyt létrehozni a Kft.-vel.
Erre  úgy  van  lehetőség,  hogy  a  testületre  hárul  annak  az  eldöntése,  hogy  a  megbízási
jogviszonyt  egészségügyi  szolgálati  jogviszonnyá  alakítsa  át.  Kiosztásra  került  a
munkaszerződése ügyvezető úrnak. A kiküldött  anyaghoz képest annyi változás van, hogy
Balmazújváros Város Önkormányzata,  mint a VESZ Kft.  tulajdonosa szerepel a szerződés
fejlécében, maga a jogviszony pedig ügyvezető úr, illetve a VESZ Kft. között fog létrejönni.
Ennek  az  az  indoka,  hogy  finanszírozási  szerződése  a  szakellátásra  a  Nemzeti
Egészségbiztosítási Alapkezelővel a VESZ Kft.-nek van. Ha ügyvezető úrral létrejön ez az
egészségügyi szolgálati jogviszony, akkor a későbbiekben jogosult lesz arra, hogy azokat a
szakorvosokat, illetve egyéb egészségügyi szakdolgozókat, akik ebben az új jogviszonyban
dolgoznának  a  jövőben,  velük  megkösse  az  egészségügyi  szolgálati  munkaszerződéseket
illetve, hogy erre a bérre a NEAK-tól a finanszírozást megkérje. Ez sem az önkormányzatnak,
sem  a  VESZ  Kft.-nek  plusz  pénzébe  nem  fog  kerülni,  a  fedezetet  a  Nemzeti
Egészségbiztosítási Alapkezelő biztosítja. 

Demeter Pál alpolgármester
Én is szeretném még egyszer hangsúlyozni, hogy sem az önkormányzatunkra, sem pedig a
VESZ Kft.-re többletterhet ennek a határozati javaslatnak az elfogadása nem teremt. Van-e
kérdése valakinek? 

Ferenczi Mária képviselő
Ami most itt  elhangzott,  az teljesen más, mint ami az előterjesztésben van, ugyanis ebben
többlet finanszírozásról beszélünk, illetve, hogy a határozati javaslat 4. pontját hagyjuk el.
Tehát  ez  azt  jelenti,  hogy  Dr.  Nagy  Zsolt  ügyvezető  úr  javadalmazását  nem  az
önkormányzatnak kell állnia. Ez most egészen más helyzet, mint az előterjesztésben van. Az
előterjesztésben  az  van,  hogy  ,,az  ügyvezető  munkabéréhez  a  jogszabály  alapján  adott
finanszírozást az önkormányzat, a szakorvosok után adott finanszírozást pedig a VESZ Kft.
kapná, így az önkormányzat részéről többletforrás biztosítása nem szükséges.” Van közte egy
vessző,  nagy  különbség.  Havi  1.666.000  Ft  +  a  járulékai,  nem  mindegy,  hogy  ez  az
önkormányzatot terheli, vagy nem. Ezt előre nem tudtuk esetleg, hogy az előterjesztésben ne
így került volna ki? 
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Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Ezek szerint nem volt kellően érthető az előterjesztés. Semmiképpen sem az önkormányzatot
terhelte volna. Ha az önkormányzattal kerül sor ennek a szerződésnek a megkötésére, akkor is
a Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő biztosította volna erre a fedezetet. Viszont itt az
elmúlt napokban is folyamatos egyeztetések zajlottak ügyvezető úr, a minisztérium, illetve a
Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő között és most jelezték a NEAK-tól, hogy nem az
önkormányzatnak kell szerződnie ügyvezető úrral, hanem a VESZ Kft.-nek ugyanúgy, mint a
többi  orvossal  is,  mivel  a  VESZ  Kft.-nek  van  finanszírozási  szerződése.  Az  eredeti
előterjesztés elkészítésekor abból indultunk ki, hogy ügyvezető úrnak az önkormányzattal kell
szerződést kötnie, mint ahogy van egy db gyerekorvosunk, aki korábban az önkormányzat
közalkalmazottja volt, tavasz óta pedig egészségügyi szolgálati jogviszonyban van. A törvény
erejénél fogva alakult át ez a jogviszony, de a finanszírozást ahhoz is a NEAK nyújtja, mint
ahogy  ehhez  is.  Viszont  az  önkormányzatnak  csak  az  egészségügyi  alapellátásra  van
finanszírozási szerződése, így a szakellátás mindenféleképpen a VESZ Kft.-n keresztül kell,
hogy bonyolódjon. Sajnos elég bonyolult a rendszer, nehézkes a felépítése, emiatt tisztázódott
ez a kérdés csak az elmúlt egy-két napban. 

Tóth Attila képviselő
Sajnálom,  hogy ügyvezető  úr  nem tudott  itt  lenni,  mert  szerettem volna  hozzá  is  kérdést
intézni.  Ha ő vált,  ez az álláshely egy főállás lenne.  Hogyan fogja ellátni  az ortopédiát  a
továbbiakban? Ez nem okoz összeférhetetlenséget? Mert ez egy főállás, amit gondolom azért
is  szorgalmaznak  többen,  mert  a  Kormány  nagyon  helyesen  az  orvosok  bérrendezését
megvalósította.  Benne  van  az  előterjesztésben,  hogy  1.666.  040  Ft  javadalmazást  kapna
főorvos úr és ez teljes állás keretében történne. Így nem tudom, hogy aljegyző asszony tud-e
erre  válaszolni?  Valamint  egy észrevételem lenne  ezzel  kapcsolatban.  Balmazújvároson  a
szakellátás  úgy  történik,  hogy  az  orvosok  vállalkozásokat  üzemeltetnek.  Ebből  van  egy
teljesítményük,  ami  után  egy pontrendszer  alapján  kapja  a  finanszírozást  a  VESZ Kft.  A
VESZ Kft.-nek van úgymond egy közös költsége,  amit  befizetnek az orvosok, majd ezen
költségen felül, ami marad, az az övéké. Ők rendezik az asszisztenst, ha táppénzre megy, az
orvosoknak saját maguknak kell megoldani a helyettesítést és ezáltal motiváltak az orvosok,
hogy minél több beteget lássanak el és érdekeltek is ebben. Ha jól tudom az anyagbeszerzés a
saját hatáskörük, így nyilván egyértelműen azzal is gazdálkodnak. Viszont ebben az esetben,
ha az orvosok átmennek ebbe az állami finanszírozási formába, van bennem egy olyan félsz,
hogy ez a balmazújvárosi egészségügyi rendszer rovására menne olyan mértékben, hogy az
orvosoknak már nem lenne érdekük minél nagyobb betegelérést véghezvinniük, mert teljesen
mindegy, hogy mennyi beteg érkezik hozzájuk, az állami bért  megkapják.  Ezáltal  teljesen
mindegy, hogy egy hónapban egy szakellátásra 1 ember megy vagy 200. Ha jól tudom, az
orvosok segítették is egymást. Ha ez a rész kiesik, akkor a VESZ Kft.-nek kell megoldani
innentől  kezdve  az  orvosok  helyettesítését,  az  asszisztensek  helyettesítését,  valamint  az
eszközbeszerzést, anyagbeszerzést is. Bennem van egy félsz, hogy ez okozhat a VESZ Kft.-
nek az önkormányzat részéről nagyobb támogatást, amelyre szorulhat. 

Demeter Pál alpolgármester
Azért  bízunk  benne,  hogy  nem  megy  az  ellátás  rovására,  illetve  a  VESZ  Kft.  jövő  évi
költségvetését  nyilván  majd  tárgyalni  fogjuk,  és  akkor  látni  fogjuk,  hogy milyen igények
fognak  felmerülni.  Annyi  pontosítást  szeretnék  még  közölni,  hogy  az  1.666.040  Ft  az
előterjesztés mellékletét képző munkaszerződésben található, de valóban ennyi a bér. 
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Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Jelen pillanatban ügyvezető úr egyrészről ellátja az ügyvezetői feladatokat, másrészről pedig
biztosítja  az  ortopédiai  szakrendelést,  mint  vállalkozó.  Ez  az  egészségügyi  szolgálati
munkaszerződés intézetvezetői foglalkoztatását tenné lehetővé. Ügyvezető úr szóban jelezte,
hogy  nem  fog  a  szakrendelések  rovására  menni,  illetve  nem  fog  problémát  okozni  az
ellátásban  ez  a  típusú  átalakítás.  Eddig  –  amennyire  én  tudom –  2  szakorvos  jelezte  az
átszerződési  szándékát.  Pénzügyi  részletekről  ügyvezető  úr  tudna  részletes  és  pontos
tájékoztatást adni nyilván, ha megkeresi képviselő úr, akkor ez meg is fog történni. Dr. Nagy
Zsolt ügyvezető az önkormányzat felé az előzetes egyeztetések során jelezte, hogy nem lesz
szükség  sem  plusz  finanszírozásra  az  önkormányzat  részéről,  sem  pedig  az  ellátás
biztonságának rovására nem fog menni.  Ügyvezető úr munkabéréhez kapcsolódóan annyit
tudok  elmondani,  hogy  ezt  maga  a  jogszabály  határozza  meg,  a  köztisztviselők  béréhez
hasonlóan az adott szakterületen eltöltött idő függvényében sávosan növekszik. 

Tóth Attila képviselő
Nyilván ha így állunk hozzá, akkor természetesen nem menne az ellátás rovására. Nem is
olyan értelemben, hanem például nagyobb várakozási időt eredményezhet szakrendeléseknél,
mert mint mondtam, emberek vagyunk, gyarlók, és nem vagyunk olyan motiváltak, ha így is
úgy is megkapjuk a fix bérünket, mintha „pörgetjük” az ellátást. Ha az összes szakrendelés
átmegy  ebbe  az  állami  finanszírozásba,  ott  már  lehetnek  jelentősebb  gondok.  A
munkaszerződésben láttam egy olyat, hogy a munkáltatói jogkört a polgármester gyakorolja.
Ezt miért nem a Képviselő-testület gyakorolja? Ez mire terjed ki? 

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Valóban,  ott  az  egyéb munkáltatói  jogkörökről  van  szó,  kimaradt  egy szó.  Köszönöm az
észrevételt.  Az  intézetvezető  felett  az  egyéb  munkáltatói  jogköröket  gyakorolja  a
polgármester. 

Demeter Pál alpolgármester
Az előbbiek alapján munkaszerződés tekintetében annyiban szeretnék pontosítani, hogy a 3.
pont  „A  munkáltatói  jogkör  gyakorlása”  3.1.  pontban  ,,A  Munkavállaló  felett  az  egyéb
munkáltatói jogkört Balmazújváros Város polgármestere gyakorolja.” 

Ferenczi Mária képviselő
Elég nagy jelentősége van a pontnak, vesszőnek és annak is, ha egyetlen kötőszó kimarad.
Mindjárt  egészen  más  a  szerződés  tartalma  és  az  előterjesztés  tartalma.  Továbbra  is  azt
gondolom, hogy nem jelenthetjük ki egyértelműen, hogy többletfinanszírozást nem igényel az
önkormányzattól,  ugyanis  itt  csak  a  bérekről  beszélünk.  Emlékszem  arra,  amikor  a
háziorvosok  vállalkozók  szerettek  volna  lenni,  azért  is  lett  ilyen  ügyvezető,  hogy  nem 8
órában,  hanem  megbízásos  jogviszonyban,  mert  nem  volt  tovább  szükség  arra,  hogy  az
orvosokat  irányítsa  valaki,  csak felügyelte  az egészségügyi  szolgálatot.  Most  nem tudom,
hogy azért, mert 2 szakorvos jelezte, hogy át kíván térni erre a finanszírozási módra, azért
miért  szükséges  egy főállásban 8 órában foglalkoztatott  ügyvezető?  Mivel  csak a  bérekre
vonatkozik  ez  a  fajta  finanszírozás,  továbbra  is  az  az  aggodalmam,  hogy  mi  lesz  az
eszközökkel, a beszerzésekkel? Azt ki fogja finanszírozni? Egyébként azt sem nagyon értem,
hogy nem mi finanszírozunk, de az önkormányzat Képviselő-testülete és polgármester úr látja
el az egyéb munkáltatói jogok gyakorlását, de közben a pénzt meg nem mi adjuk. Ez hogy
van? 
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Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
A betegek után a NEAK finanszírozást a VESZ Kft. kapta meg a NEAK-kal való szerződése
alapján.  Ebben,  illetve  az  ellátási  óraszámokban nem történik  semmiféle  változás.  A Kft.
ugyanazon elvek alapján fogva megkapni a NEAK-tól a finanszírozást, a pluszt, a többletet
valóban ezeknek a béreknek a biztosítása jelenti, ami már szintén a VESZ Kft. feladata, hogy
igényelje  a  NEAK-tól  és  az  ehhez  szükséges  intézkedéseket  megtegye.  Ilyen  értelemben
ellátási óraszámot, feladatellátást ez a változás nem érint. Eddig 2 szakorvos jelezte, illetve az
egészségügyi szakdolgozók,  asszisztensek részéről  volt  érdeklődés,  hogy ők át  tudnának-e
lépni. Ügyvezető urat meg azért kell így átszerződtetnünk, mert így épül fel ez a rendszer. Ha
ő egészségügyi szolgálati jogviszonyban van foglalkoztatva, mint intézetvezető a VESZ Kft.-
nél, akkor ennek létrejötte után jogosult arra, hogy a többi szakorvossal, illetve egészségügyi
szakdolgozóval  ugyanilyen  egészségügyi  szolgálati  jogviszonyról  szóló  munkaszerződést
kössön. 

Tóth Attila képviselő
Arra még nem kaptam választ, hogy összeférhetetlenséget jelent-e? 

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Nem jelent összeférhetetlenséget. 

Ferenczi Mária képviselő
Összeférhetetlenséget lehet, hogy nem jelent, de hogy lehet 8 órában ellátni egy ügyvezetői
feladatot és plusz 3-4 órában pedig egy szakorvosi feladatot? Melyik munkának a rovására
fog ez menni? 

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Eddig is Dr. Nagy Zsolt látta el az ügyvezetői feladatokat megbízási szerződés alapján, ami –
ha  jól  emlékszem  –  nem  8  órás  jogviszonyt  jelentett  az  esetében  és  emellett  ellátta  a
szakrendelést is. Most ez a kettő egybeépül gyakorlatilag ebben a szerződésben. 

Tóth Attila képviselő
Nekem  is  ez  volt  az  észrevételem,  hogy  ez  innentől  kezdve  egy  főállás,  most  meg
megbízásban töltötte  be ügyvezető úr. Szerintem úgy lenne etikus, ha tisztázva lett  volna,
hogy igen, innentől kezdve ő lesz a főorvos és gondoskodik az utódjáról, hogy ki fogja az
ortopédiát  vinni,  mert  szerintem  nem  lehet  egy  főállást  meg  a  szakellátást  együtt  vinni.
Másrészt szóba kerültek az asszisztensek, akik átmennének ebbe a finanszírozási formába. Ez
hogyan valósulna meg? Ennek mi a módja? Ugyanúgy a vállalkozónál maradnának és nem a
vállalkozó fizetné a bérüket? Nekem furcsa, hogy a vállalkozónak az állam fizetné a bérét,
tehát gondolom, akkor át kell menni a vállalkozónak is, meg kell szüntetni a vállalkozást és
ebben a finanszírozási formában kell működnie. 

Dr. Volosinovszki Vanda aljegyző
Aki vállalkozó szakorvos kíván maradni, az nyilvánvalóan marad vállalkozó szakorvos. Ha
pedig  az  adott  vállalkozó  szakorvos  asszisztense  szeretne  egészségügyi  szolgálati
munkaszerződést kötni, akkor az asszisztenst a VESZ Kft. fogja alkalmazni és ügyvezető úr
fogja megmondani az asszisztensnek, hogy melyik szakorvos mellett fog dolgozni. Viszont ez
már  a  Kft.  működésével,  illetve  a  munkaszervezéssel  kapcsolatos  kérdés,  úgyhogy  ezt
ügyvezető úr tudná teljes pontossággal megválaszolni. 
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Tóth Attila képviselő
A véleményemet szeretném elmondani. 1997. óta működik ebben a formában a szakellátás és
úgy látom, hogy nagyon jól működött így. Nem volt jellemző a fluktuáció, nem volt orvos
elvándorlás, mindenki elvégezte a dolgát, ráadásul jó minőségben. Nekem elég kusza lenne ez
az egész átszervezés, így én ezt a javaslatot nem tudom támogatni. 

Ferenczi Mária képviselő
Azt gondolom, hogy ehhez a változáshoz, illetve döntéshez, ami a lakosság szinte minden
tagjára  kihatással  lesz,  sokkal  több  információra  lenne  szükség.  Mindenféleképpen  azt
javasolom,  hogy  feltétlen  legyen  egy  megbeszélésen  jelen  az  ügyvezető  úr  és  esetleg  a
szakorvosok  is.  Emlékszem  arra,  amikor  arról  tárgyaltunk,  hogy  vállalkozók  legyenek  a
háziorvosok, hogy mindenki itt ült sorba, lehetett nekik kérdést feltenni. Most nincs itt senki.
Nincsenek  itt  azok  az  asszisztensek,  akiktől  meg  tudnánk  kérdezni,  hogy  mit  vár  el,  ha
szeretne  szerződést  kötni  a  VESZ Kft.-vel.  Ez  az  információ  a  nullával  egyenlő  nekem.
Nekem ez a döntéshez nem elég. 

Demeter Pál alpolgármester
Meghallgatva a képviselői javaslatokat, illetve valóban ebbe az anyagba belemerülve, továbbá
látva,  hogy Dr.  Nagy Zsolt  ügyvezető úr sincs jelen,  azt  javaslom, hogy ezt  a napirendet
vegyük le és egy következő alkalommal tárgyaljon róla a testület,  amikor ügyvezető úr is
jelen tud lenni. Ki az, aki ezzel egyetért? 

7 jelenlévő képviselő közül 7 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

36/2021. (VII.22.) számú határozat

A Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. ügyvezetőjének
egészségügyi szolgálati jogviszonyban történő foglalkoztatása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  a
Balmazújvárosi  VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.  ügyvezetőjének
egészségügyi szolgálati jogviszonyban történő foglalkoztatása tárgyában készült előterjesztést
levegyék a napirendről és a következő képviselő-testületi ülésen tárgyalják meg. 

Felelős: Hegedüs Péter polgármester
Határidő: azonnal

2. napirend: Előterjesztés tulajdonosi hozzájárulás megadása tárgyában 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Demeter Pál alpolgármester
Mint  ismeretes,  Koroknai  Imre,  a  Koroknai  Autósiskola  vezetője  kérelemmel  fordult  az
önkormányzathoz, melyben kérte, hogy az önkormányzat járuljon hozzá ahhoz, hogy a „9.
Motoros Fesztivál Balmazújváros 2021” című rendezvény a Balmazújváros, belterület 5179
hrsz.,  természetben  4060  Balmazújváros,  Sporttér  utca  5-7.  szám  alatt,  azaz  a  Városi
Stadionban kerülhessen megrendezésre.  Mint tudjuk, ez a rendezvény már lezajlott,  éppen
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ezért  felmerülhet  a  kérdés,  hogy  miért  most  kell,  hogy  megadjuk  ezt  a  hozzájárulást.  A
Támogató szervezettől érkezett hiánypótlás azért,  mert az említett helyrajzi számú ingatlan
tekintetében  az  önkormányzat  társtulajdonos,  éppen  ezért  kell  utólagosan  hozzájárulnunk
ehhez a területhasználathoz. Kérdése van-e valakinek? 

Ferenczi Mária képviselő
Ezt a hozzájáruló nyilatkozatot elfogadja valaki, hogy július 22-én hozzájárulunk ahhoz, hogy
június 25-én volt egy rendezvény? Ha elfogadja, akkor semmi kifogásom. 

Demeter Pál alpolgármester
Mint ahogy fogalmaztam, egy hiánypótlásról van szó. Ezt a hiányt, ha most pótoljuk, akkor
bizonyára el  fogják fogadni.  Van-e még valakinek kérdése,  hozzászólása?  Nem látok erre
jelzést.  Szavazásra  bocsájtom  a  határozati  javaslatot,  mely  szerint  hozzájárulását  adja  a
testület. Ki az, aki ezzel egyetért? 

7 jelenlévő képviselő közül 7 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

37/2021. (VII.22.) számú határozat

Tulajdonosi hozzájárulás megadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  egyetért  a  Koroknai  Autósiskola
részére az előterjesztés melléklete szerinti tulajdonosi hozzájárulás megadásával.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a  tulajdonosi  hozzájáruló  nyilatkozat
aláírására.

A Képviselő-testület felkéri a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzőjét, hogy
a határozatról a kérelmezőt értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Hegedüs Péter polgármester

  Dr. Hajdu Miklós jegyző

3. napirend: Előterjesztés tulajdonosi hozzájárulás megadása tárgyában 
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester

Demeter Pál alpolgármester
A harmadik napirendi pont egy hasonló tulajdonosi hozzájárulás megadása a Hagyományőrző
Tűzoltó Egyesület részére. Július 20-án érkezett egy hozzájárulási kérelem polgármester úr
számára. Kérdése van-e valakinek? 

Ferenczi Mária képviselő
Egy percet szeretnék kérni, hogy elolvassuk az előterjesztést.

7



Demeter Pál alpolgármester
Természetesen.  Közben  szeretnék  egy  tájékoztatást  adni.  Az  egyesület  egy  közösségi
programot  szeretne  rendezni  4060  Balmazújváros,  Debreceni  utca  12.  szám  alatti  5162.
helyrajzi számú ingatlanon, mely egyben a székhelyük is. Viszont ez a terület Balmazújváros
Város Önkormányzatának a tulajdonában áll, éppen ezért ehhez a programhoz is szükséges az
önkormányzat jóváhagyása. Kérdése van-e valakinek? Hozzászólása van-e valakinek? Nem
látok erre jelzést. Ki az, aki támogatja a hozzájárulás megadását? 

7 jelenlévő képviselő közül 7 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

38/2021. (VII.22.) számú határozat

Tulajdonosi hozzájárulás megadása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  egyetért  a  Balmazújvárosi
Hagyományőrző  Tűzoltó  Egyesület  részére  az  előterjesztés  melléklete  szerinti  tulajdonosi
hozzájárulás megadásával.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a  tulajdonosi  hozzájáruló  nyilatkozat
aláírására.

A Képviselő-testület felkéri a Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal jegyzőjét, hogy
a határozatról a kérelmezőt értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Hegedüs Péter polgármester

  Dr. Hajdu Miklós jegyző

Demeter Pál alpolgármester
Köszönöm képviselőtársaimnak a részvételt, a képviselő-testületi ülést bezárom. 

K.m.f.

Demeter Pál
alpolgármester

Dr. Volosinovszki Vanda
aljegyző

Veres Csilla
jegyzőkönyvvezető
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